
Minnesanteckningar Elevråd Järlåsa skola 

Datum: 2023-05-10 

Tid: kl. 08.00-08.45 

Plats: Matsalen 

Närvarande: Annika (rektor), Therese (skolsköterska/skolkurator), elevrepresentanter från 
klass 1-6. Sofia är med under punkten ”Matsalsfrågor”. 

Klass Representant/-er 

1 Clara och Gabriel 

2 Isobel och Zakaria 

3 - 

4 Lojen 

5 Amanda 

6 - 

 

Sekreterare för mötet: Therese 

1. Nuläget på skolan 

- Lärarvikarie i klass 1: Frida 
- Lärarvikarie i klass 3: Bea & My 
- Lärarvikarie i klass 4: Felizia & Sanna 

Eleverna berättar att det fungerar bra på skolan just nu, det är inte lika mycket bråk som 
tidigare. Det är roligt när det är varmare väder och man kan vara ute och gunga och vara i 
klätterställningen mer. Det är även kul att kunna vara mer i skogen och att bygga kojor där. 
En elev berättar att man pratat hemma om att det är bra att Olle är med vid fotbollen för att 
minska konflikter där.   

Åk 1: det upplevs vara mindre tid med fri lek nu i jämförelse med tidigare. Önskemål om att 
få sitta bredvid sin kompis i större utsträckning och få en belöning då man jobbat bra, till 
exempel titta på Dock´and´roll.  

Åk 3: ingen representant finns med som kan berätta hur det känns i klassen.   

Åk 4: det fungerar inte så bra med mikrofonen, den används inte på rätt sätt.  

 

2. Trivsel & Trygghet 

- Fråga till alla klasser: - Hur är det med trivsel och trygghet på skolan? 



- Vad fungerar bra? 
- Vad behöver vi göra bättre? 

Samtal om vad god trivsel innebär. Mår vi bra när vi är på skolan? Eleverna glider in på 
samtal om att det är tråkigt på lektionerna vilket ju inte är samma sak som att inte känna 
trivsel och trygghet. Det kan kännas lite otäckt att det spelas basket och fotboll bredvid 
klätterställningen och att det kommer bollar flygandes. Basketplanen ligger ju precis bredvid 
klätterställningen men basketbollarna ska hållas på planen och inte kastas mot 
klätterställningen med flit. Fotboll spelas på grusplanen just nu. Förutom detta känns det 
tryggt. 

Det är viktigt att eleverna säger till om de inte trivs av någon anledning eller om det känner 
sig otrygga på skolan.  

 

3. Kunskap 

- Är det arbetsro/studiero i klasserna nu? 

Det är pratigt och stökigt i klasserna. I åk 1 är det två elever som springer runt under 
lektionstid. I åk 4 är det en elev som pratar väldigt mycket och stör alla andra. I åk 5 beror 
graden av prat och stök vilken lärare som finns i klassen. Om eleverna har Felizia eller Sanna 
pratar de väldigt mycket, om de har Mikaela pratar de ibland och om de har Fredrika så 
pratar de ingenting.  

 

4. Skolavslutningen 

- Vad vill eleverna att vi ska göra den dagen? 
- Elever i åk 6 presenterar? 
- Program? 

Önskemål om att få kasta vattenballonger på sin lärare, äta tårta, dansa och sjunga på 
skolavslutningsdagen. Tidigare år har elever i åk 6 presenterat programpunkterna vid 
avslutningen. Åk 6 har inte någon representant vid mötet men det vore fint om årets klass 
vill göra det vid årets avslutning. 

 

5. Nästa läsår/Efter sommarlovet 

- Lågstadiet blir F-klass, klass 1/2 och klass 2/3 (tre klasser, men fyra lärare) 
- Nya lärare i F-3, 4-6 och på fritids! 
- Mycket samarbete mellan lärare och elever 
- Ingen klass har hemklassrum i källaren, det blir ett grupprum. 
- Nystart för fritids som får nya fina lokaler i källaren! 



Annika berättar om upplägget under nästa läsår. Det blir en del nytt med klassindelning och 
personal och fritids som kommer få nya lokaler i källaren. Rummet i källaren som har 
använts till klassrum kommer bli ett grupprum. Årskurs 2 blir väldigt glada över att inte 
behöva ha sitt klassrum i källaren.   

 

6. Från respektive klassråd 

Åk 1:  

Åk 2: önskemål om riktiga fotbollar som är ordentligt pumpade och bättre gungor, 
gärna en kompisgunga och en ny klätterställning. Det vore kul att gå till Järvallen och 
spela fotboll.  

Åk 4: Önskemål om spegel i tjejernas omklädningsrum. Tidigare har det suttit en 
spegel i duschrummet men den togs ner, det vore bra med en spegel i delen där man 
byter om. Nu har det äntligen kommit upp draperier till alla duschar. Önskemål om 
en egen fotbollsdag i veckan för tjejerna, alla vill inte vara med och spela fotboll nu 
då det stundtals är bråkigt på fotbollsplanen. Det finns väldigt lite gräs på skolgården 
och det vore fint med mer gräs eller konstgräs. Klassen får många glosor, önskemål 
om färre. Det saknas pennor och pennvässare i klassrummet, om det saknas något i 
klassrummet, ta upp det med läraren som finns i klassrummet. Önskemål om en 
större klätterställning och glassmaskin i matsalen. Många stolar i matsalen har lösa 
skruvar och behöver fixas till. Mer bindor på toaletten. Bindor finns idag på en 
toalett. Eleverna ansvarar själva för att ta med sig mensskydd men har man inte med 
sig ska det alltid finnas bindor att tillgå. Om det tagit slut säg till en personal som ser 
till att det fylls på.  

Åk 5: bilen och brandbilen som finns på skolgården är tråkiga. Förslag att bilen och 
brandbilen flyttas till förskolan. Det vore kul att ha Fancy Friday för hela skolan. Det 
innebär att man klär sig efter ett tema under en dag. Önskemål om mer gräs på 
skolgården och hårfön i omklädningsrummet.  

Alla elever har önskemål om att hajgungan som finns vid förskolan kommer tillbaka 
till skolgården. Pumpen som finns i rastboden är trasig. Det finns en pump i 
sporthallen och även en i ett klassrum som en lärare har tagit med hit. Olle skulle 
fixa pump till bollarna, hur har det gått med det?  Önskemål om flera rastvärdar ute 
så eleverna kan vara mer i skogen. 

  

7. Matsalsfrågor 

- Sofia deltar vid denna punkt. 

Vi påminner oss om att ta så mycket mat som vi orkar äta upp och försöker slänga så lite mat 
som möjligt. Eleverna tycker att det känns tråkigt att ha tysta minuter under lunchen men vi 



är alla överens om att det är ett bra sätt för att det ska bli en god matro i matsalen. Det 
framkommer önskemål om att få sitta bredvid sina kompisar. 

Flera elever berättar att dom inte äter frukost innan dom kommer till skolan. Det är svårt att 
hinna äta på morgonen. Samtal om att det är viktigt att äta innan man kommer hit för att 
orka med skoldagen fram till lunchen. Om man inte hinner äta är det bra att ta med sig en 
smörgås eller frukt som kan ätas här. 

Önskemål om mer vanligt ris till lunch. Maten som serveras i skolan ska vara så bra för miljön 
som möjligt och därför serveras det havreris som inte behöver transporteras lika långt som 
vanligt vitt ris. 

När mellanstadieeleverna kommer för att äta är det ofta stökigt i matsalen, det är kladdigt 
på borden och matrester på golvet. Sofia berättar att i Vänge är det några elever som torkar 
bordet och sopar golvet inför att det kommer ett nytt gäng för att äta. Årkurs 4, 5 och 6 får 
ta med sig detta tillbaka till klassrådet för att diskutera hur vi kan göra här.   

 

8. Nästa elevrådsmöte: 

Det här var sista elevrådet för terminen. Annika bokar in första mötet på höstterminen med 
klasslärare och klassen har klassråd inför mötet.  


